
Јанко Баљак поднео оставку на чланство у свим званичним телима ФДУ: Не желим да делим простор са Сузаном Васиљевић
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Нисам имао другог избора до да дам оставку. Једноставно, не желим да делим исти
простор са Сузаном Васиљевић, каже за Нова.рс Јанко Баљак, образлажући
разлоге своје оставке на чланство у свим званичним телима Факултета драмских
уметности.

  

  

Јанко Баљак, професор на Катедри за филмску и ТВ режију на Факултету драмских
уметности у Београду, поднео је оставке на сва места у телима у којима је као професор
ФДУ ангажован због именовања саветнице председника Сузане Васиљевић на место
чланице Савета Факултета драмских уметности.

  
  

Сматрам њен избор наставком погубног дисциплиновања институција културе у
последњој деценији, афирмацијом цензуре и аутоцензуре у образовању будућих
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генерација уметника

    

Редитељ и професор више није члан Универзитета уметности, коме иначе припада
ФДУ, а поднео је и оставку на место члана Уметничког већа Факултета драмских
уметности.  

  

  – Немам другог избора до да дам оставку. Осећам се нелагодно. То нема везе са мојим
наставком ангажовања на Факултету драмских уметности и мојом професуром и
предавањима, већ ангажовањем у званичним телима ФДУ. Једноставно, не желим да
делим исти простор са Сузаном Васиљевић – овим речима образложио је разлоге својих
оставки за Нова.рс Јанко Баљак.   

Подсетимо, саветница председника Србије Сузана Васиљевић именована је на седници
Владе Србије 2. децембра за чланицу Савета Факултета драмских уметности
Универзитета уметности у Београду, што ће јој бити пета функција.

  

Баљак је, након што је Нова.рс јуче објавила ову информацију, промптно реаговао
подневши оставке. На свом Фејсбук профилу написао је да „не може да прихвати идеју
да буде у неком од ових тела у тренутку у коме медијска саветница Александра Вучића
одлучује о било чему што се тиче његовог факултета“ и додао:

  

„Сматрам њен избор наставком погубног дисциплиновања институција културе у
последњој деценији, афирмацијом цензуре и аутоцензуре у образовању будућих
генерација уметника… Све оно што Сузана Васиљевић ради ја учим своје студенте да је
лоше, погубно и да ми као екипа талентованих и мотивисаних људи можемо и морамо
боље. Хвала свим драгим колегама на одличној сарадњи. Остајем веран и надам се
инспиративан професор на Катедри за Филмску и телевизијску режију“, написао је
Баљак на Фејсбуку.

  

(Нова)
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